
 

Aan de griffier van de gemeente Roermond 
Postbus 900 
6040 AX Roermond 

Roermond, 7 februari 2018 

Betreft: gasloze woningvoorraad 

Geachte griffier, 

Hierbij ontvangt u vragen van GroenLinks op basis van artikel 43 van het 
Reglement van Orde. Conform dit artikel verzoeken we u deze vragen door te 
leiden naar het College van B&W. 

Roermond wil in 2050 een klimaatneutrale gemeente zijn. Daarvoor moeten we 
overstappen van fossiele naar schone energie. In de Duurzaamheidsvisie heeft 
de gemeenteraad ondermeer het volgende vastgesteld: “samen met de 
woningcorporaties waaronder Wonen Limburg en met netbeheerder Enexis, 
werken we aan een transitieplan naar een gasloze woningvoorraad.” De 
situatie in de provincie Groningen maakt deze ambitie extra urgent.  

GroenLinks heeft echter begrepen dat onlangs in het centrum van Roermond 
de hoofdgasleiding is vervangen. Hoewel GroenLinks begrijpt dat onderhoud 
noodzakelijk is totdat de energietransitie is voltooid, is het juist onze ambitie 
om Roermond te laten draaien op schone energie. Dat moet gebeuren op een 
manier die laagdrempelig voor onze inwoners, zeker inwoners met een kleine 
beurs. 

Daarom heeft GroenLinks de volgende vragen: 

1. Wat is op dit moment de status van het transitieplan naar een gasloze 
woningvoorraad? 

2. Wanneer dient de gasloze woningvoorraad te zijn gerealiseerd? 



3. Hoe groot is op dit moment het aantal 'gasloze' woningen en hoeveel 
woningen zonder gasaansluiting zitten in de huidige planvoorraad ten 
opzichte van het totaal? 

4. Welke middelen heeft de gemeente Roermond om te voorkomen dat 
woningen in de planvoorraad een gasaansluiting krijgen en in plaats 
daarvan overstappen op enkel schone energie? Is het college 
voornemens hiervan gebruik te maken? 

5. Welke maatregelen worden genomen om bestaande woningvoorraad te 
ontkoppelen van gas en gebruik te laten maken schone alternatieven 

6. Wat betekent de ambitie van een gasloze woningvoorraad voor de 
huidige gasinfrastructuur en het onderhoud daarvan? 

7. Is het college voornemens om gasleidingen aan het eind van hun 
levensduur niet meer te vervangen en het aansluiten van Roermondse 
woningen op alternatieven mee te nemen bij ondergrondse 
werkzaamheden? 

8. Hoe worden eigenaren en bewoners geholpen bij de transitie naar een 
gasloze woningvoorraad? Kunnen zijn rekenen op inhoudelijk advies en 
financiële ondersteuning bij aanpassingen zodat de transitie 
laagdrempelig is? 

9. Hoe wil het college omgaan met gemeentelijk vastgoed in relatie tot de 
gasloze woningvoorraad? 

Bij voorbaat dank voor de beantwoording. 

Fractie GroenLinks Roermond 
Wim Maassen, Max Tollenaar, Cees Moison, Jos de Kunder


